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Abstract (en)
The discharge valve (1) has, in a valve housing (36), a valve tube (26) and an insert (37) with a float (38). The float (38) is connected to the valve
tube (26). Provided in a base (49) of the insert (37) are openings (39, 41a) which can be covered over by rotating a perforated disc (40). For setting
or changing the quantity of flushing water, the perforated disc (40) can be rotated by raising and rotating the valve tube (26). In this arrangement,
cams (43) of the perforated disc (40) engage into corresponding cutouts (45) at the lower end of the valve tube (26). <IMAGE>

Abstract (de)
Das Ablaufventil (1) weist in einem Ventilgehäuse (36) ein Ventilrohr (26) sowie einen Einsatz (37) mit einem Schwimmkörper (38) auf. Der
Schwimmkörper (38) ist mit dem Ventilrohr (26) verbunden. In einem Boden (49) des Einsatzes (37) sind Oeffnungen (39,41a) vorgesehen, die
durch drehen einer Lochscheibe (40) überdeckbar sind. Zum Ein- bzw. Umstellen der Spülwassermenge kann die Lochscheibe (40) durch anheben
und drehen des Ventilrohres (26) gedreht werden. Hierbei greifen Nocken (43) der Lochscheibe (40) in entsprechende Ausnehmungen (45) am
unteren Ende des Ventilrohres (26) ein. <IMAGE>
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